
Karlskoga Budoklubb Styrelsemöte 2024-09-24

Närvarande

Jan Hellqvist, Christian Ho�stedt, Simon Barrestål Per Eriksson, Mats Werf, Daniel Berndt,
Frank Wartig

1.Mötets öppnande

Ordförande Jan Hellqvist öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

3. Kassörens rapport och ekonomi

 ● Totala tillgångar på PG-kontot just nu är 134 344,99 kr och 5 183,27 kr på sparkonto.
 ● Respektive sektions nuvarande (240808) tillgångar är

 ○ GBJJ, 25 783,65 kr
 ○ JSJ, 13 546,70 kr
 ○ Judo, 84 273,88 kr
 ○ YSR, 7 076,54 kr
 ○ Klubb, 43 201,34 kr. Behöver ses över. Känns mycket. Simon kollar.

 
 ● Vi fick en inbetalning för kostnaden av styrelseutbildningen. Janne ser över

fakturan och att allt ser rätt ut och är rätt.
 
 ● Halva hyran för året (23 kkr) återstår att betala.
 
 ● Vi har en vinst på 1370,20 kr för Mats 65+ verksamhet, som idag ligger på en egen

sektion “Projektstöd IF Idrott 65+”. Används till denna specifika happening.
 
 ● Klubben har en kontantkassa hemma hos Simon. Nordea har inga kontor för

kontantinsättning. Mats och Simon gör upp om utköp av kontantkassan.
 
 ● Avgifter i laget.se är uppdaterade för HT. Vi har börjat skicka ut avgifter.
 ● LOK-stöd på knappt 9000kr är beviljat och godkänt. Det är några tusen mer än

förra gången. Betalas snart ut.

 
 



 4. Lokalen

 
 ● Brandskydd, stående punkt för att se över brandskyddet i samband med varje

styrelsemöte.
 
 ● Rutiner för brand och utrymning varierar något på olika lappar i lokalen. Styrelsen

beslutar att huvudtränaren är ansvarig för att räkna in att alla är ute ur lokalen vid
brandlarm. Vi uppdaterar befintlig lapp med rutiner. Janne uppdaterar
dokumentationen.

 
 ● Ärenden till kommunen. Janne ska skicka ett nytt mejl kring nedanstående:

 ○ Förråd för mattor. Eventuellt kan vi få ett förråd från kommunen på annat
ställe. Punkten togs upp med kommunen på föreningsträ�en. Inga ytor finns
just nu, Mats ansvarar. -kvarstår

 
 ○ Vi har fortfarande behov av förråd för mattor. Behövs innan vi köper in nya.

Vi behöver nya mattor för att kunna ha vår tävlingsverksamhet (pokaljakten).
Tre ytor ska kunna erbjudas samtidigt under tävling, just nu har vi två.
Förrådet behöver inte vara i samma hus som klubben. -kvarstår

 ○ Solskydd på östra sidan önskas, frågan har tagits upp med kommunen.
-kvarstår

 
 ○ Ta över Innebandyns nuvarande Kansli? -kvarstår
 
 ○ Städning av herrarnas och tjejernas omklädningsrum samt korridoren utanför

dessa. -kvarstår
 
 ○ Jan har ansökt om en repklättringskrok i taket för rep. Vi har fått detta godkänt. De

ska hänga upp en krok men har inte kommit med ett datum eller tid ännu. -kvarstår
 
 ● TV inklusive väggfäste till klubben. Janne och Christian ska köpa in, budget ca

5000 kr. Vi avvaktar inför Black Friday eller någon fynd i köp- och säljgrupp. Skuld till
sektionerna borde balanseras upp innan vidare investeringar. Diskussion kring var TV
ska finnas, utanför dojon. -kvarstår

 
 
 
 



 
 
 ● Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo.

○ Dojoprojektet lever vidare.. Utbildningarna växer och mår bra och det börjar
behövas mer utrymme. Möten har hållits med bland annat Folkhögskolans
rektor för att titta på möjlig lokal. Konkreta lösningar ses över.
Marknadsföring för studerande till kursen, med fokus heltid, behövs. Mer info
efter mitten av november.

 
 ● Budoklubbens gym. De större maskinerna ska forslas bort. Skivstången behåller vi.

Tord önskar byta ut en benpress. Fixa en hylla/viktställ att lägga de fria vikterna på.
Judo använder dessa flitigt. Gracie kan också komma att använda dem mer. Blir
gymmet fint kan det bli mer attraktivt att träna där. Styrketräning kan ingå i
judoträningen när ungdomarna blivit äldre. Rehabmöjligheter. Många BJJ-klubbar
har ett gym.

 
 Christian föreslår ett gemensamt inköp av en assaultbike, o�ert på ca 7000 kr.

Gemensam genomgång av gymmet föreslås. Planen: Söka stöd, sedan budgetera.
 
 Nordic Fighter kan ge förslag på hur ytan kan formas, de har gjort gymmet på

Folkhögskolan. Per och Christian tar kontakt med dem. Vi försöker köra på och få
igång detta projekt. Vi skulle kunna söka stöd hos Judoförbundet. Viktigt att kunna bli
av med mattorna som förvaras där nu. -kvarstår

 
 ● Funderingar kring att flytta fotografierna och flaggorna i dojon till österväggen.

Skiss tas fram till nästa styrelsemöte. Styrelsen beslutar att tavlan på O-sensei skänks
bort. Per och Christian kollar på bilder som kan kopplas till BJJ. Diskussion om att
byta ut till fräschare flaggor. Styrelsen tycker det är en bra idé. Vi tar in o�erter på
dessa flaggor.

● Franks bidragsstöd.

○ Frank har ansökt om 100tkr för att köpa in 100kvm matta. Frank har en o�ert på
dessa mattor för cirka 112tkr. Under oktober månad får vi besked om vi får pengar och
isåfall hur mycket.

● Frank påpekar att judoförbundet tagit fram en sjukvårdsväska som är ämnad för
kampsport. Den är även lätt att ta med sig. 2550kr + moms. Frank tar på sig att se över
nuvarande första hjälpen och köpa en denna väska på uppdrag av styrelsen.



5. System, hemsida och sociala medier

 ● Närvarorapportering upp till 25 års ålder, viktigt att komma ihåg att rapportera!
 
 ● Campverktyget har funkat bra för anmälningar till barnläger.
 
 ● Laget.se & IdrottOnline. Till nästa möte - dra ut en lista på alla aktiva medlemmar

och uppdatera sedan
på IdrottOnline.

 
 ● Simon ser över Visma+laget. Kanske aktuellt till våren.

 6. Nycklar

 
 ● Nycklar och taggar registreras nu på laget.se och administreras av ansvarig

sektionsledare.
 
 ● Janne är kontaktansvarig mot kommunen.
 
 ● Döda taggar ska växlas till fungerande.
 
 ● Christian behöver två uppsättningar taggar till Tommy och Clara i

Gracie-sektionen.

7. Bevakning, drogpolicy och sexuella trakasserier, utdrag belastningsregister.

 ● Inget att rapportera.
 
 ● Belastningsregistret - stående punkt. Utdrag ur belastningsregistret uppvisas för

ansvarig sektionsledare
som registrerar i laget.se. Sektionsledare får uppvisa utdrag ur belastningsregistret vid
styrelsemöte.

8. Ju Shin Jutsu

● Daniel, Jonas och Elliot har den 7-8:e september varit på stilläger på sanshinkan
karateklubb i Stockholm.

● Daniel har supportat St Eriks Budoklubb i Stockholm genom att tillsammans med
Marcus Press genomföra 2 st kator på Aki-matsuri, dvs Japanska höstfestivalen på
Etnografiska museet.



I närtid för JSJ:

● Torsdagen den 26:e september drar Mats igång självförsvar för Seniorer.

● Lördagen den 5:e oktober ska vi ha en stilrådsträ� med träning. Lokalen bokad på
laget.se

● Lördagen den 19:e oktober – Söndagen den 20:e oktober anordnar vi ett Dan-läger i
Karlskoga. Lokalen bokad på laget.se.

● Mats skall ha ett pass för ”Senior i Fokus” den 4:e november.

 
9. Judo

 ● Frank har varit med barn på tävling i Arvika. Flera medaljer hem.
 
 ● Torsdag den 26:e september är det idrottens dag. Linn och Frank sluter upp från

judon.
 
 ● Söndag den 29:e september är det pokaljakten #3 i Karlstad
 
 ● Pokaljakten #4 är planerat i Karlskoga den 1 december.
 Kollegor till Jan var med en dag. De var nöjda.

 10. Gracie Barra

 
 ● Terminsstart söndag 25/8.
 
 ● Planering för tjejerläger har påbörjats. Christians tanke är december.

 11. Yagyu Shingan Ryu

 
 ● YsR kommer att avveckla sin sektion och skapa sin egen förening. Det är en naturlig

fortsättning på den utveckling/resa som varit. Samarbetet med budoklubben fortsätter.
 
 ● Jesse Enkamp besöker Per torsdagen den 26-27 september. De trä�ar honom i

egenskap av arvtagare av Yagyu Shingan Ryu.

 
 
 
 



12. Övrigt

 ● Vi har arbetsgrupper sammansatta för stadgar, vision, verksamhetsidé och
värdegrund. Vi mail-korresponderar med varandra för att ha ett andra utkast i början
av november.

 
 ● Fortsätt påminna om städning på toalett och i entrén. -stående punkt
 
 ● Vi har haft styrelseutbildning på LPD O�ce med RF-SISU den 24/8 kl. 09:30-16. En

mycket uppskattad dag.

● Nya regler för kommunen kring bidragsregler. Redovisning kring hur mycket av
kommunens bidrag som går till juniorverksamhet. Ska redovisas till kommunen i
årsredovisningen. Daniel, Frank och Christian ser över detta och uppdaterar i behov. Skickas
till Janne innan fredag den 27:e september.

● Styrelsen har diskuterat sektionernas träningstider. Gracie Barra uttrycker att de
har för trångt i kapellet under måndagar och onsdagar. Fler pass på budoklubben önskas.
Erbjuder att låta andra använda kapellet om de kan få tillgång till budoklubben. Gäller främst
de tider som ligger 17:30 - 20. Diskussionen fortsätter framåt. Judon har fullt med barn på sina
pass och skulle också behöva mer pass.

 
 13. Nästa möte

Nästa styrelsemöte är den 03/11 kl. 13:15.

 14.Mötets avslutande
Ordförande förklarade mötet avslutat.


